
Wiadomości Adwokatury 30 września 2022 r.

NRA nie zmienia stanowiska: Minister
Sprawiedliwości naruszył prawo

Prezes NRA adw. Przemysław Rosati podtrzymuje stanowisko Naczelnej Rady
Adwokackiej, zwracające uwagę na naruszenie prawa przez Ministra
Sprawiedliwości przy wydaniu rozporządzeń dotyczących opłat za czynności
adwokackie i za sprawy z urzędu.

To odpowiedź Prezesa NRA na pismo wiceministra sprawiedliwości Marcina
Warchoła, w którym sekretarz stanu MS podaje powody, dla których ministerstwo
nie zasięgnęło opinii NRA w trybie określonym w ustawie Prawo o Adwokaturze
przed przyjęciem zmian w tych rozporządzeniach.

Prezes NRA po raz kolejny proponuje pilne zorganizowanie spotkania w celu
wypracowania wspólnie ze środowiskiem Adwokatury Polskiej propozycji zmian i
przygotowania nowelizacji rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości dotyczącego
opłat za czynności adwokackie i za sprawy z urzędu.

 

Przypomnijmy, że Naczelna Rada Adwokacka podczas posiedzenia plenarnego 9-10 września stanęła
na stanowisku, że Minister Sprawiedliwości, wydając rozporządzenie z dnia 24 sierpnia br.
zmieniające rozporządzenie w sprawie opłat za czynności adwokackie (Dz.U. 2022 r. poz. 1813) oraz
rozporządzenie z dnia 24 sierpnia br. zmieniające rozporządzenie w sprawie ponoszenia przez Skarb
Państwa kosztów nieopłaconej pomocy prawnej udzielonej przez adwokata z urzędu (Dz. U. 2022 r.
poz. 1804), nie zasięgnął opinii NRA w trybie określonym wprost w art. 16 ust. 2 i 3 oraz art. 29 ust. 2
ustawy z dnia 26 maja 1982 r. Prawo o adwokaturze, a tym samym naruszył prawo.

Prezes Naczelnej Rady Adwokackiej, adw. Przemysław Rosati, powiadomił o tym Prezesa Rady
Ministrów, Mateusza Morawieckiego, 14 września.
20 września wpłynęło do NRA pismo wiceministra sprawiedliwości Marcina Warchoła, w którym
sekretarz stanu MS stoi na stanowisku, że brak przytoczenia podstawy prawnej wynikającej z art. 16
ust. 2 i 3 oraz art. 29 ust. 2 ustawy – Prawo o adwokaturze w piśmie informującym o możliwości
zajęcia stanowiska przez Naczelną Radę Adwokacką nie stanowi przesłanki do stwierdzenia, że akty
prawne zostały wydane w sposób wadliwy.

Prezes NRA, po zapoznaniu się z przedstawioną przez ministra Warchoła argumentacją, podtrzymuje
stanowisko Naczelnej Rady Adwokackiej zwracające uwagę na naruszenie prawa przez Ministra
Sprawiedliwości przy wydaniu wskazanych powyżej rozporządzeń.

Jednocześnie podkreśla, że nadal nie otrzymał danych, o których mowa w art. 16 ust. 2 i 3 oraz w art.
29 ust. 2 Prawa o adwokaturze, na bazie których zaproponowano w projekcie wysokość
wynagrodzenia za świadczenie pomocy prawnej w poszczególnych kategoriach spraw, celem
przeanalizowania tych danych przez Naczelną Radę Adwokacką.

„Niezależnie od powyższego zwracam uwagę Pana Ministra, że problem wysokości stawek, które od
wielu lat pozostają na rażąco niskim poziomie, jest w dalszym ciągu palący i to nie tylko z
perspektywy adwokatów, których praca wciąż nie jest wynagradzana adekwatnie do poświęconego
czasu i nakładu obowiązków. Świadczenie pomocy prawnej w sprawach z urzędu to istotny element
wymiaru sprawiedliwości w demokratycznym państwie prawa, mający gwarantować równy dostęp do
sądu dla wszystkich obywateli.” – czytamy w piśmie datowanym na 30 września.
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Zdaniem adw. Przemysława Rosatiego, adwokaci podejmujący się prowadzenia spraw z urzędu
traktowani są przez system wymiaru sprawiedliwości w niesprawiedliwy i widocznie gorszy sposób
niż pozostali uczestnicy postępowania.
Samorząd adwokacki, reprezentujący środowisko skupiające prawie 30 000 adwokatów i aplikantów
adwokackich, od wielu lat bezskutecznie zgłasza postulaty reformy tego systemu dotyczące zarówno
wysokości stawek, jak i sposobu wypłacania adwokatom prawomocnie zasądzonego wynagrodzenia.

Prezes NRA zapewnia jednocześnie, że Adwokatura Polska wciąż gotowa jest do podjęcia dialogu i
wypracowania rozwiązań, których celem będzie ulepszenie i usprawnienie całego systemu
świadczenia pomocy prawnej z urzędu. Każdy obywatel, którego nie stać na adwokata z wyboru
powinien mieć pewność, że Państwo zapewni mu profesjonalną i adekwatnie opłacaną pomoc
prawną do reprezentowania jego praw przed instytucjami wymiaru sprawiedliwości.

Dlatego po raz kolejny Prezes NRA zwraca się do ministra Warchoła o pilne zorganizowanie spotkania
w celu wypracowania wspólnie ze środowiskiem Adwokatury Polskiej propozycji zmian i
przygotowania nowelizacji rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 3 października 2016 r. w
sprawie ponoszenia przez Skarb Państwa kosztów nieopłaconej pomocy prawnej udzielonej przez
adwokata z urzędu, która urealni wysokość stawek adekwatnie do aktualnych warunków
ekonomicznych świadczenia pomocy prawnej z urzędu.

 

(czytaj pismo do wiceministra Warchoła)
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http://www.adwokatura.pl/admin/wgrane_pliki/file-20220930-pismo-do-wiceministra-sprawiedliwosci-m-warcholatryb-legislacyjny-prac-nad-rozporzadzeniami-002-35107.pdf


 Posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady
Adwokackiej 29 września
Posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej odbyło się 29 września w formie
hybrydowej.

Adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, zreferował sprawy bieżące. 

Zaproponował, by Naczelna Rada Adwokacka na posiedzeniu plenarnym przeanalizowała wyniki
egzaminu na aplikacje prawnicze – tegoroczna średnia to 42 proc. pozytywnych wyników. Zdaniem
Prezydium warto spojrzeć na to z perspektywy ostatnich 16 lat – analizując zarówno spadek liczby
osób przystępujących do egzaminu na aplikacje adwokackie i radcowskie, jak również poziom
zdawalności egzaminów. 

Prezes NRA poinformował też, że w imieniu Naczelnej Rady Adwokackiej podpisał kolejne
porozumienie o współpracy z uczelnią wyższą, tym razem z Uniwersytetem Jana Kochanowskiego w
Kielcach. Jest to porozumienie trójstronne, do którego przystąpiła także Okręgowa Rada Adwokacka
w Kielcach. Adw. Rosati podkreślał, że poszerzająca się współpraca Adwokatury z uczelniami
wyższymi wpisuje się w troskę o to, by absolwenci prawa, którzy chcą wykonać zawód adwokata lub
radcy prawnego wybierali zawód adwokata. 

Prezes NRA poinformował także, że trwa akcja edukacyjna „Adwokaci rozjaśniają prawo”. Od 19 do
30 września w ponad 130 szkołach w kraju adwokaci i aplikanci adwokaccy prowadzą lekcje z
bezpieczeństwa prawnego w sieci. 

Prezes NRA poinformował o przebiegu ślubowań adwokackich w izbach. Wziął udział w ślubowaniu
adwokackim w Izbie w Bielsku-Białej i w Kielcach. Wkrótce odbędzie się ślubowanie adwokackie w
Radomiu. 

W minioną sobotę, 24 września, miał miejsce Pierwszy Ogólnopolski Dzień Otwarty Samorządów
Zawodów Zaufania Publicznego, w formie Pikniku Rodzinnego na skwerze Kahla w Warszawie. Obok
Naczelnej Rady Adwokackiej, która była inicjatorem wydarzenia, zaprezentowało się 13 innych
samorządów zawodów zaufania publicznego. Impreza cieszyła się bardzo dużym zainteresowaniem.
Prezes NRA podziękował adw. Magdalenie Koczur-Miedziejko, przewodniczącej Komisji współpracy
zawodów zaufania publicznego NRA i zarazem sekretarz Ogólnopolskiego Porozumienia Samorządów
Zawodów Zaufania Publicznego, za organizację wydarzenia. 

Adw. Rosati poinformował także o kolejnym etapie rozmów z wydawnictwem Wolters Kluwer w
sprawie budowy „cyfrowej kancelarii”. 

Adw. Bartosz Grohman, sekretarz NRA, poinformował na jakim etapie są poszukiwania nowej
siedziby Naczelnej Rady Adwokackiej. Poinformował także o trwających pracach nad nowym
regulaminem pieczęci Adwokatury.

Adw. Jarosław Szczepaniak, zastępca sekretarza NRA, przedstawił sprawy osobowe. Prezydium po
dyskusji podjęło decyzje w tych sprawach. 

Adw. Henryk Stabla, skarbnik NRA, przedstawił sprawy finansowe.
Prezydium przyjęło uchwałę, którą odwołało, w następstwie złożonej rezygnacji, adw. Aleksandra
Krysztofowicza z funkcji członka Komisji współpracy zawodów zaufania publicznego NRA. 

Gościem Prezydium był adw. dr Tadeusz Felski, prezes Sądu Dyscyplinarnego Izby Adwokackiej w
Toruniu. Prezydium wysłuchało informacji o funkcjonowaniu tego sądu.
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Adw. Ewa Krasowska, Rzecznik Dyscyplinarny Adwokatury oraz adw. Jacek Ziobrowski, prezes WSD,
przedstawili informacje dotyczące bieżącej działalności pionu dyscyplinarnego. 

Gośćmi Prezydium byli: adw. Ewa Krasowska, Rzecznik Dyscyplinarny Adwokatury, adw. Jacek
Ziobrowski, prezes Wyższego Sądu Dyscyplinarnego, adw. Sławomir Ciemny, przewodniczący
Wyższej Komisji Rewizyjnej, adw. Mirosława Pietkiewicz przewodnicząca Centralnego Zespołu
Wizytatorów, adw. dr Tadeusz Felski, prezes Sądu Dyscyplinarnego Izby Adwokackiej w Toruniu.

Kolejne posiedzenie Prezydium odbędzie się w formie stacjonarnej 6 października.

 

Za nami pierwszy piknik zawodów zaufania
publicznego #Zaufani

Pod hasłem #Zaufani odbył się 24
września 2022 r. pierwszy, wspólny
piknik samorządów zawodów zaufania
publicznego.
Inicjatorem wydarzenia była Naczelna
Rada Adwokacka, a
współorganizatorem trzynaście
samorządów zawodów zaufania
publicznego.  

Mieszkańcy Warszawy mogli się spotkać z
przedstawicielami czternastu samorządów
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zawodów zaufania publicznego, którzy przybliżali
na czym polega ich codzienna praca i jakie jest jej
znaczenie społeczne. Można było przymierzyć
adwokacką togę, zmierzyć poziom glukozy we
krwi u pielęgniarek, zagrać w koło fortuny u
radców prawnych, czy zjeść watę cukrową u
biegłych rewidentów. Były zabawy i konkursy dla
dzieci oraz mnóstwo upominków dla dużych i
małych.

Piknik zorganizowano w pierwszą rocznicę
podpisania Ogólnopolskiego Porozumienia
Samorządów Zawodów Zaufania Publicznego, co
uczczono pysznym tortem.  

Koordynatorką pikniku była adw. Magdalena
Koczur-Miedziejko, przewodnicząca komisji
współpracy zawodów zaufania publicznego NRA i
sekretarz Ogólnopolskiego Porozumienia
Samorządów Zawodów Zaufania Publicznego.

Piknik zorganizowano we współpracy z Zarządem
Zieleni m.st. Warszawy i Dzielnica Wisła. Patronat
honorowy nad wydarzeniem objął Prezydent
Miasta Stołecznego Warszawy Rafał Trzaskowski.
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Adw. Przemysław Stęchły o zmianach w Kodeksie
Etyki Adwokackiej
O zmianach w Kodeksie Etyki Adwokackiej z adw. Przemysławem Stęchłym,
przewodniczącym zespołu ds. zmian w Zbiorze Zasad Etyki Adwokackiej i Godności
Zawodu NRA rozmawia red. Szymon Cydzik. Wywiad ukazał się 30 września w
„Rzeczpospolitej”.

Mecenas Stęchły wyjaśnia dlaczego rozszerzono zapis art. 15 Kodeksu Etyki, o to że adwokat nie
może świadomie przekazywać fałszywych informacji. Wcześniej przepis dotyczył tylko informacji
przekazywanych sądowi.

Przewodniczący zespołu opracowującego zmiany wyjaśnia też przyczyny zamieszczenia w zbiorze
zasad przepisu o wystąpieniach publicznych adwokatów.

Wspomina też, że w najbliższym czasie Naczelna Rada Adwokacka będzie pracować nad przepisami
dotyczącymi współpracy adwokatów z kancelariami odszkodowawczymi oraz dotyczących
przejmowania spraw po innych adwokatach.

Cały artykuł można przeczytać na portalu Rzeczpospolitej:

https://www.rp.pl/zawody-prawnicze/art37148631-mec-stechly-o-nowym-kodeksie-etyki-adwokatow-
sprobujemy-znalezc-kompromis
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Adwokaci rozjaśniają prawo - zbliża się koniec
akcji edukacyjnej

Ponad 7 200 uczniów wzięło do tej pory udział w lekcjach na temat bezpieczeństwa
prawnego w internecie.
To efekt akcji edukacyjnej "Adwokaci rozjaśniają prawo", która rozpoczęła się 19
września 2022 r.
Z powodu dużego zainteresowania, lekcje w szkołach prowadzone będą jeszcze w
październiku. 
Organizatorem akcji jest Komisja Edukacji Prawnej Naczelnej Rady Adwokackiej.

Celem akcji jest przekazanie młodzieży wiedzy na temat tego, jak unikać zagrożeń prawnych, na
które mogą się natknąć korzystając na co dzień z internetu. Średnio co sekundę ktoś, często
nieświadomie, dokonuje jakiejś czynności prawnej przez Internet, takiej jak zakupy online, słuchanie
koncertów, oglądanie filmów czy korzystanie z gier online.

Akcja cieszy się dużą popularnością. Swój akces zgłosiło około 150 szkół z całego kraju. Lekcje
prowadzone są dla uczniów VII i VIII klas szkoły podstawowej, II klas liceów oraz dla podopiecznych
Młodzieżowych Ośrodków Wychowawczych.

W akcji biorą udział adwokaci i aplikanci z 24 izb adwokackich. Jedną z lekcji w warszawskiej szkole
podstawowej przeprowadził Prezes Naczelnej Rady Adwokackiej, adw. Przemysław Rosati.

Akcja "Adwokaci rozjaśniają prawo" miała zakończyć się 30 września, jednak ze względu na duże
zainteresowanie, zajęcia w niektórych szkołach prowadzone będą jeszcze w październiku.

Do 30 września z zajęć o bezpiecznym korzystaniu z zakupów online, poszanowaniu i ochronie praw
autorskich i dóbr osobistych w  internecie skorzystało ponad 7200  tysięcy uczniów.

Koordynatorem akcji na szczeblu ogólnopolskim jest adwokat Maria Janik, Przewodnicząca Komisji
Edukacji Prawnej NRA.
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Pełne dane podsumowujące akcję podamy w październiku.
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Trójstronne Porozumienie o współpracy NRA, ORA
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w Kielcach i Uniwersytetem Jana Kochanowskiego
Naczelna Rada Adwokacka podejmuje współpracę z kolejną uczelnią wyższą.
23 września zawarto trójstronne porozumienie między Naczelną Radą Adwokacką,
Okręgową Radą Adwokacką w Kielcach i Uniwersytetem Jana Kochanowskiego w
Kielcach. 
Sygnatariuszami porozumienia byli: adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, adw.
Jerzy Zięba, dziekan ORA w Kielcach i prof. dr hab. Stanisław Głuszek, rektor
Uniwersytetu Jana Kochanowskiego.

Strony będą współpracować świadcząc przede wszystkim wzajemnie pomoc dla uzyskania
najlepszych efektów kształcenia na kierunku prawo prowadzonym na Uniwersytecie, a także
podejmując wzajemne działania służące budowaniu jak najlepszych kompetencji i wiedzy praktycznej
u absolwentów tego kierunku.

Służyć temu będą spotkania, seminaria i konferencje naukowe, praktyki studenckie w Okręgowej
Radzie Adwokackiej, której przedstawiciele będą prowadzić zajęcia ze studentami UJK.

Kierunek prawo ruszył na Uniwersytecie Jana Kochanowskiego w Kielcach w 2016 roku. Pierwsi
absolwenci opuścili mury Uniwersytetu w ubiegłym roku.

To kolejne z zaplanowanych przez NRA porozumień z uczelniami wyższymi. Do tej pory NRA
podpisała już porozumienia z Uniwersytetem Szczecińskim, Uniwersytetem Rzeszowskim,
Uniwersytetem Gdańskim, Uniwersytetem Humanistycznospołeczny SWPS, Uniwersytetem Śląskim,
Politechniką Warszawską, Uczelnią Łazarskiego w Warszawie, Uniwersytetem w Białymstoku,
Uniwersytetem Technologiczno-Humanistycznym w Radomiu, Uniwersytetem Wrocławskim.

Nagranie repetytoriów przed kolokwium rocznym z
17 września 2022 r.

Nagrania wykładu z cyklu ogólnopolskich zajęć repetytoryjnych z konstrukcji
apelacji w sprawach cywilnych oraz w sprawach karnych przed kolokwium rocznym
są dostępne na stronie e-Palestry.
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Zajęcia zostaly nagrane 17 września.

 

Wykład zarejestrowany 17 września z konstrukcji apelacji w sprawach karnych
poprowadziła Monika Jobska, sędzia Sądu Okręgowego w Gdańsku.

Wykład jest adresowany przede wszystkim dla aplikantów adwokackich i jest dostępny tylko po
zalogowaniu w Portalu „Palestry” w zakładce „e-Palestra”.

(przejdź do strony z nagraniem)

Zachęcamy Państwa także do obejrzenia zeszłorocznego wykładu powtórkowego prowadzonego
przez Sędziego Sądu Najwyższego Dariusza Świeckiego
(https://palestra.pl/pl/epalestra/14/2021/konstrukcja-apelacji-w-sprawach-karnych-wyklad-on-line-dla-
aplikantow-adwokackich-pierwszego-roku-24.09.2021-r).

Za udział w webinarze nie są przyznawane punkty szkoleniowe w ramach doskonalenia zawodowego.
W przypadku nieposiadania konta na portalu Palestry należy dokonać uprzedniej rejestracji na
https://palestra.pl/pl/zaloguj .

 

Wykład z cyklu ogólnopolskich zajęć repetytoryjnych z konstrukcji apelacji w sprawach
cywilnych przed kolokwium rocznym, zarejestrowany również 17 wrzesnia, poprowadził adwokat
Maciej Syzdół.

Wykład jest adresowany przede wszystkim dla aplikantów adwokackich i jest dostępny tylko po
zalogowaniu w Portalu „Palestry” w zakładce „e-Palestra”.

(przejdź do strony z nagraniem)

Zachęcamy Państwa także do obejrzenia zeszłorocznego wykładu powtórkowego prowadzonego
przez Sędzię Teresę Karczyńską-Szumilas
(https://palestra.pl/pl/e-palestra/17/2021/konstrukcja-apelacji-w-sprawach-cywilnych-wyklad-on-line-
dla-aplikantow-adwokackich-drugiego-roku-30.09.2021-r).

Za udział w webinarze nie są przyznawane punkty szkoleniowe w ramach doskonalenia zawodowego.
W przypadku nieposiadania konta na portalu Palestry należy dokonać uprzedniej rejestracji na
https://palestra.pl/pl/zaloguj .

 

W imieniu Komisji Aplikacji Adwokackiej NRA

adw. Marcin Derlacz – przewodniczący
adw. Maria Kozłowska – sekretarz
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Szkolenie dla aplikantów: Podstawowe i
zaawansowane schematy pracy z Systemem
Legalis

"Podstawowe i zaawansowane schematy pracy z Systemem Legalis – warsztaty
zakończone certyfikatem. Prezentacja Systemu Iuscase" to temat szkolenia dla
aplikantów adwokackich.
Na szkolenie zapraszają Komisja Aplikacji Adwokackiej NRA oraz Wydawnictwo
C.H.Beck.
Szkolenie odbędzie się online 5 października 2022 r. w godz. 17:00-18:00. 

Zapisy poprzez link: https://forms.gle/PcnBgyjKF9JV8MgW6

 

Plan spotkania:
• Struktura systemu Legalis
• Praca z wieloma elementami
• Analizowanie zmian w akcie prawnym
• Zaawansowane strategie pracy z wyszukiwarką
• Kalkulatory
• Dodatkowe treści programu Legalis (analizy, kierunki orzecznicze, ius.focus)
• Prezentacja Systemu Iuscase
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Szkolenie jest efektem porozumienia o współpracy, jakie Naczelna Rada Adwokacka podpisała
z Wydawnictwem C.H. Beck, w zakresie działalności szkoleniowej, wydawniczej i badawczo-
rozwojowej.

 

Szkolenie online z systemu Iuscase 6 października
Komisja Doskonalenia Zawodowego Naczelnej Rady Adwokackiej razem z wydawnictwem
C.H. Beck zaprasza na bezpłatne szkolenie i prezentacje na temat Zaawansowane
możliwości oraz mniej znane funkcje Systemu Legalis. Prezentacja Systemu Iuscase.
Szkolenie i warsztaty odbędą się 6 października 2022 r. o godzinie 09.00.

Prezentacje i szkolenie C.H. Beck przygotował we współpracy z Naczelną Radą Adwokacką.

Ukończenie warsztatów potwierdzane jest certyfikatem wystawianym przez Wydawnictwo C.H.Beck.
Szkolenie trwa około 65 minut. Liczba miejsc jest ograniczona.

Dokładne informacje dotyczące terminu zajęć oraz rejestracja na szkolenie i prezentacje
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odbywają się pod linkiem

https://legalis.pl/szkolenia-oline-dla-adwokatow/

 adw. Grzegorz Kopeć

Przewodniczący Komisji Doskonalenia Zawodowego Naczelnej Rady Adwokackiej

 

 

Mediacja, dlaczego warto? - konferencja 20
października w Łodzi
Adwokackie Centrum Mediacji w Łodzi, Sąd Okręgowy w Łodzi i Sąd Rejonowy dla Łodzi-
Śródmieścia w Łodzi zapraszają na jednodniową konferencję Mediacja, dlaczego
warto? Konferencja odbędzie się w dniu 20 października 2022 r. 

Konferencja wpisuje się w obchody Międzynarodowego Tygodnia Mediacji 2022. Celem konferencji
jest promocja mediacji w praktyce.

Z przyjemnością informuję, że Dziekan Okręgowej Rady Adwokackiej w Łodzi adw. dr Sylwester
Redeł objął wydarzenie patronatem.

Patronat nad konferencją sprawuje również Centrum Mediacji przy Naczelnej Radzie Adwokackiej w
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Warszawie i polska sekcja Europejskiego Stowarzyszenia Sędziów na Rzecz Mediacji GEMME.

Patronat medialny nad konferencją objęło prawo.pl

Udział w konferencji jest bezpłatny.

(czytaj szczegółowy program)

Konferencja będzie miała charakter hybrydowy.

Konferencja odbędzie się w dniu 20 października 2022 r. (czwartek) od godz. 10:30 w budynku
Sądu Okręgowego w Łodzi, wejście od ul. Narutowicza 64, sala S1. 

Zapraszamy, do zobaczenia w Łodzi.

 

Adw. Karolina Wrąbel

Przewodnicząca Adwokackiego Centrum Mediacji w Łodzi

Zarządzanie wiedzą w kancelarii - bezpłatny
wykład online
Komisja Doskonalenia Zawodowego Naczelnej Rady Adwokackiej razem z wydawnictwem
Wolters Kluwer zaprasza na cykl bezpłatnych wykładów dla adwokatów i aplikantów
adwokackich na temat Nowych technologii w praktyce prawnika. Tematem spotkania 5
października będzie „Zarządzanie wiedzą w kancelarii”.

Wykładowca: Pan Marcin Zręda - szef strategii Wolters Kluwer Polska dla rynków kancelarii
prawnych i firm. Organizator Global Legal Hackathon 2018 i 2019 w Polsce. Członek jury
LegalTechDay. Autor wielu opinii i członek wielu dyskusji na temat rozwoju technologii prawnej.

Czas trwania: 180 min.

Szkolenie odbędzie  się w dniu 5.10.2022 r.,

Za udział w webinarze bądź odsłuchanie całego wykładu można uzyskać 3 punkty
szkoleniowe w ramach doskonalenia zawodowego.

Dokładne informacje dotyczące wykładu oraz rejestracji na szkolenie znajdują się pod linkiem
(przejdź do linku)

Wykład będzie prowadzony na żywo, a nadto zostanie nagrany i zamieszczony na stronie samorządu
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http://www.adwokatura.pl/admin/wgrane_pliki/file-acmkonferencjaprogram-34986.pdf
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adwokackiego https://palestra.pl/pl/e-palestra/

 

 

 

Z wyrazami szacunku

 

 

adw. Grzegorz Kopeć

Przewodniczący Komisji Doskonalenia Zawodowego Naczelnej Rady Adwokackiej 

VIII Forum Prawa Mediów Elektronicznych
VIII Forum Prawa Mediów Elektronicznych odbyło się 28 września 2022 r. Wydarzenie
objęte zostało patronatem Naczelnej Rady Adwokackiej.

Stacjonarnie wydarzenie miało miejsce na Wydziale Humanistycznym Uniwersytetu Śląskiego w
Katowicach. Forum Prawa Mediów Elektronicznych jest ogólnopolską konferencją naukową
organizowaną przez: Uniwersytet Śląski, Uniwersytet Szczeciński, CYBER SCIENCE -Śląskie Centrum
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Inżynierii Prawa, Technologii i Kompetencji Cyfrowych), CBKE (Centrum Badań Problemów Prawnych i
Ekonomicznych Komunikacji Elektronicznej działające przy Uniwersytecie Wrocławskim).

Podczas panelu „Projekt rozporządzenia ustanawiającego zasady przeciwdziałania i zwalczania
wykorzystywania seksualnego dzieci w Internecie - nadzieje, szanse i wyzwania”- zorganizowanego
przez mec. Macieja Gronia, NASK (Naukowa i Akademicka Sieć Komputerowa – Państwowy Instytut
Badawczy), wystąpiła adw. Anna Prokopowicz, przewodnicząca Komisji Edukacji Prawnej przy
Okręgowej Radzie Adwokackiej w Katowicach.

W panelu brali również udział przedstawicie organów ściągani oraz praktycy od lat zajmujący się
tematem cyberbezpieczeństwa dzieci w internecie.  

Izba Adwokacka w Katowicach podjęła współpracę z NASK w ramach bezpieczeństwa cyfrowego
dzieci.

Konferencja "e-KRS – sprostać wyzwaniom"
Konferencja  „e-KRS – sprostać
wyzwaniom”,organizowana przez
Ministerstwo Sprawiedliwości, odbyła
sie 22-23 września 2022 r.   
W konferencji uczestniczyli m.in.
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przedstawicie środowiska
sędziowskiego, prawniczego, służb
specjalnych oraz biznesu.
Jako przedstawiciel Instytut
LegalTech przy Naczelnej Radzie
Adwokackiej w wydarzeniu
uczestniczyła wicedyrektor Instytutu
adw. Paulina Rzeszut.

Elektroniczny KRS działa od początku lipca 2021
roku. Wtedy uruchomiono nowy portal, poprzez
który udostępniane są e-usługi oraz przeglądarka
akt rejestrowych.

Ministerstwo Sprawiedliwości pracuje nad dalszym
rozwojem swoich e-platform. We współpracy z
resortem rozwoju MS chce zintegrować e-KRS z
serwisem informacyjno-usługowym biznes.gov.pl.
Ma to zapewnić dostęp do informacji o
podmiotach gospodarczych, zgromadzonych w
KRS oraz w Centralnej Ewidencji i Informacji o
Działalności Gospodarczej (CEIDG). Nowa
wyszukiwarka umożliwi znalezienie podmiotu
gospodarczego po wprowadzeniu jego nazwy. 

Integracja eKRS z portalem biznes.gov.pl została
wykonana przez Ministerstwo Rozwoju i
Technologii. Portal umożliwia wyszukiwanie firm
nie tylko w CEIDG, ale także w Krajowym Rejestrze
Sądowym.

Podczas konferencji omówiono również planowane
ustawowe zmiany w zakresie kodeksu spółek
handlowych, m.in. zagadnienie dotyczące nowej
instytucji - grupy spółek - oraz przeanalizowano
zmiany w zakresie obowiązków dla członków
zarządu i członków rad nadzorczych w spółkach. 

Podczas wydarzenia odbyła się ciekawa debata, w
której obok środowiska sędziowskiego brali udział
również przedsiębiorcy. Wnioski wyciągnięte z
debaty mogą w przyszłości skutkować
pojawieniem się nowych funkcjonalności na
portalach Ministerstwa Sprawiedliwości. 

Dostępny jest wrześniowy numer Palestry 
We wrześniowym numerze "Palestry" m.in. cykliczny przegląd orzecznictwa cywilnego, a
także głos w dyskusji na temat obowiązku szczepień ochronnych.
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Adw. Marek Antoni Nowicki dokonuje obszernego omówienia wyroku ETPCz w sprawie Żurek v.
Polska dotyczącego przedwczesnego zakończenia kadencji członka KRS.  

W piśmie przeczytamy też artykuł autorstwa Adama Bułata nt. materiałów pozyskanych w wyniku
„prowokacji obywatelskiej” w rzetelności procesu karnego.

Wstępniak redaktor naczelnej adw. Ewy Stawickiej nawiązuje do 120. rocznicy słynnego sporu o
prawa do gruntów nad Morskim Okiem.

 

Zachęcamy do lektury.

(przejdź do strony z elektroniczną wersją Palestry)
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Palestra Świętokrzyska o wojnie w Ukrainie
W numerze marzec-czerwiec „Palestry Świętokrzyskiej” dużo miejsca poświęcono wojnie
w Ukrainie. Przeczytamy laudację dla prezydenta Wołodymyra Zełeńskiego – laureata
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Nagrody Orła Jana Karskiego oraz relacje z wydarzeń artystycznych na rzecz Ukrainy.

Ponadto w numerze przeczytamy tekst prof. Dariusza Dudka „Konstytucja i rzeczywistość –
unormowanie języka migowego a prawa osób głuchych” oraz prof. Jerzego Jaskierni „Zwalczanie oraz
zapobieganie nadmiernemu i nieuzasadnionemu użyciu siły przez funkcjonariuszy organów ścigania
w świetle prac Zgromadzenia Parlamentarnego Rady Europy”.

Z kolei adw. dr Andrzej Malicki pisze o zmianach orzecznictwa sądowego w sprawach o
pozostawienie ciała obcego w polu operacyjnym.

 

Pismo dostępne jest w wersji elektronicznej:

(przejdź do strony)
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Szczeciński Wieczór z In Gremio  
21 września 2022 r. w siedzibie Szczecińskiej
Izby Adwokackiej odbył się wyjątkowy, bo
uświetniający osiemnaste urodziny „In
Gremio” - Wieczór z In Gremio, którego
tematem przewodnim była współpraca
środowisk prawniczych w kontekście

                            28 / 45



kondycji wymiaru sprawiedliwości i
społeczeństwa obywatelskiego. 

Specjalnym gościem wieczoru był prof. Adam
Bodnar, Rzecznik Praw Obywatelskich w latach
2015-2021. W panelu dyskusyjnym zasiedli nadto
prof. US dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz,
dziekan Wydziału Prawa i Administracji
Uniwersytetu Szczecińskiego, Maria Olszewska,
prezes Rady Izby Notarialnej w Szczecinie, dr
Przemysław Mijal, dziekan Okręgowej Rady Izby
Radców Prawnych w Szczecinie, Maciej Kawałko,
sędzia Sądu Okręgowego w Szczecinie, Remigiusz
Wasiak, komornik sądowy oraz adw. Piotr
Dobrołowicz, dziekan Okręgowej Rady
Adwokackiej w Szczecinie.

Goście starali się m.in. odpowiedzieć na pytanie
jaka obecnie jest, a jaka powinna być rola
prawników w kształtowaniu i stosowaniu prawa
oraz czy jesteśmy wystarczająco odważni w
swoich środowiskach w kontekście dzisiejszej
sytuacji w wymiarze sprawiedliwości.

Moderatorami dyskusji były adw. Marta Brawata,
redaktor naczelna In Gremio oraz adw. Karolina
Werema-Karłuk, zastępca redaktor naczelnej In
Gremio. Wyjątkową oprawę artystyczną podczas
wydarzenia zapewnił izbowy zespół „The Green
Jabots”.
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XI Ogólnopolski Adwokacki Rajd Nordic Walking w
Kołobrzegu
Jedenasta edycja Ogólnopolskiego Adwokackiego Rajdu Nordic Walking, połączona ze
szkoleniem zawodowym odbyła się 22 - 24 września 2022 r. w Kołobrzegu. Organizatorem
corocznej imprezy integrującej środowisko adwokackie z całej Polski jest Komisja
Integracji Środowiskowej, Kultury, Sportu i Turystyki przy Naczelnej Radzie Adwokackiej.

Szkolenia zawodowe z zakresu prawa cywilnego z udziałem sędziego Tomasza Radkiewicza
zorganizowała Szczecińska Izba Adwokacka. Dodatkowo, dzięki inicjatywie Koszalińskiej Kawiarenki
Prawnej, uczestnicy Rajdu mieli możliwość uczestniczenia w debacie z prof. Adamem Bodnarem na
temat: "Nigdy nie odpuszczę... trucicielom środowiska naturalnego", którą prowadzili mec. Justyna
Mazur oraz mec. Marek Mikołajczyk.

Sportowe konkurencje przeprowadzono w piątek.
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Wielkie gratulacje należą się mec. Agnieszce Aleksandruk-Dutkiewicz za perfekcyjne przygotowanie
oraz przeprowadzenie imprezy.
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Izba Warszawska na podium XVII Adwokackich
Mistrzostw Polski w Żeglarstwie – Kamień 2022
Sportowa rywalizacja na wodzie, towarzyska integracja na lądzie, wiele nowych nazwisk,
a także wiele nowych przyjaźni oraz cudowny mazurski klimat - tak w skrócie można
podsumować XVII Adwokackie Mistrzostwa Polski w Żeglarstwie. Wydarzenie miało
miejsce 22-25 września na Wielkich Jeziorach Mazurskich.

Regaty przyciągnęły rekordową ilość zgłoszeń – aż 17 załóg przez 2 dni walczyło o tytuł Mistrza, a
dodatkowo towarzyszyła im załoga na jachcie motorowym w kategorii Open.

Podium należało do Izby warszawskiej. Obrońca tytułu z zeszłego roku adw. Piotr Rzepecki
potwierdził swoją dominację na wodzie sięgając po raz drugi z rzędu po tytuł Mistrza Polski! Srebro
wywalczył adw. Przemysław Piotrowski, a brąz – adw. Agata Rewerska. 

Tegoroczne Regaty Adwokackie odbyły się po raz pierwszy w malowniczym Klubie Mila w Kamieniu
nad jeziorem Bełdany, który zapewnił nową flotę jednakowych jachtów Antila 24.4.

Pierwszy dzień regat przywitał żeglarzy umiarkowanym wiatrem, który pozwolił na rozegranie 5
ciasnych, pełnych emocji wyścigów. Na trasie dominowała adw. Agata Rewerska, która na koniec
dnia miała bezpieczną przewagę punktową nad adw. Piotrowskim i zeszłorocznym Mistrzem, adw.
Rzepeckim. Na liście startowej pojawiły się też nowe nazwiska - adw. Joanna i Paweł Zawada, którzy
świetnie żeglując uplasowali się na 4 pozycji oraz Krzysztof Kuczyński, który regaty ukończył na 6
miejscu.
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Wieczorem uczestnicy spotkali się nad wodą, aby upamiętnić zmarłego nagle we wrześniu minionego
roku Mateusza Projsa, który przeprowadził poprzednią edycję Mistrzostw. Lampion ze świeczką
puszczony na wodę nieustannie wracał do nas, jakby nie chciał opuszczać swojej ulubionej imprezy
sezonu.

Drugi dzień regat nie zapowiadał się optymistycznie ze względu na bardzo słaby wiatr, jednak
doświadczona Komisja Sędziowska umiejętnie wykorzystała każdy podmuch, przeprowadzając aż 3
wyścigi. Konsekwencją tego było przetasowanie pierwszej trójki i dopiero ostatni wyścig zadecydował
kto zdobędzie tytuł Mistrza Polski. Najlepiej poradził sobie adw. Piotr Rzepecki, wyprzedzając adw.
Przemysława Piotrowskiego oraz adw. Agatę Rewerską. 5 miejsce przypadło w udziale młodym (bo z I-
go roku) aplikantom adwokackim, którym przewodził były zawodnik klasy Optimist i dobrze rokujący
żeglarz Maksymilian Kosma-Jablecki.

Wszyscy uczestnicy są zgodni, że atmosfera Mistrzostw jest wyjątkowa, a imprezy integracyjne –
niezapomniane. W tym roku również zabawa była przednia i goście przetańczyli dwie noce przy
dyskotekowych rytmach.

Zdjęcia wykonane przez Marka „Wilka” Wilczka z rozdania nagród można już zobaczyć na
fanpage’u Adwokakcich Mistrzostw Polski w żeglarstwie. Pełna relacja zdjęciowa pojawi się tam
wkrótce.

Organizatorem regat była Komisja Integracji Środowiskowej, Kultury i Sportu Okręgowej Rady
Adwokackiej w Warszawie oraz Komitet organizacyjny pod przewodnictwem Komandor regat adw.
Anisy Gnacikowskiej i adw. Marcina Rudzkiego.

Dofinansowania do wydarzenia udzieliła Naczelna Rada Adwokacka.

Nagrody specjalne – 8-godzinny kurs regatowy ufundował CMS Sport – Maciej Sinczak a udział
w Akademii Regatowej Jeziorak Yacht Club ufundował Karol Górski.

Nad realizacją całego wydarzenia czuwała już po raz 11 firma Sailing Event Karola Górskiego.

Regaty nie odbyłyby się także bez sponsorów: CANAL+ Polska oraz Alpine Centre Katowice.

 

Do zobaczenia na wodzie za rok!

Adw. Anisa Gnacikowska

Adw. Marcin Rudzki
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Pierwszy Rajd Rowerowy Adwokatury w Warszawie
Klub Rowerowy Adwokatury Polskiej zorganizował I Rajd Rowerowy Adwokatury w
Warszawie. Rajd rozpisany był na 9, 10 i 11 września.

Organizatorami rajdu byli: Klub Rowerowy Adwokatury Polskiej, Okręgowa Rada Adwokacka w
Warszawie, Kancelaria Gessel.

W wydarzeniu mogli uczestniczyć adwokaci i aplikanci adwokaccy wraz z rodzinami.

Uczestnicy przemierzali codziennie po kilkadziesiąt kilometrów, odbyły się także spotkania i
wydarzenia towarzyszące.

Szczegółowa relacja dla osób zainteresowanych w załączniku

(pobierz szczegółową relację)
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III Sportowy Piknik Śląskiej Adwokatury -
MUNDIALITO 2022.

Wspaniała zabawa, świetna sportowa
atmosfera, wielkie piłkarskie i
lekkoatletyczne emocje, uśmiechy malujące
się na twarzach dzieci i dorosłych, wreszcie
poczucie mile spędzonego czasu w gronie
bliskich lub do tej pory nieznanych sobie
osób towarzyszyły niedzielnemu, trzeciemu
już Sportowemu Piknikowi Śląskiej
Adwokatury, który odbył się 23 września br.
na Stadionie Śląskim w Chorzowie.

Ze wszech miar udana impreza na obiektach
Stadionu Śląskiego, podobnie jak poprzednie
edycje cieszyła się dużym zainteresowaniem, a
organizatorzy do sportowej rywalizacji zaprosili nie
tylko najmłodszych lecz także ich rodziców.

Tym razem sportowe zmagania dzieci stały pod
znakiem piłki nożnej i lekkiej atletyki. Sześć
czołowych, śląskich futbolowych akademii, w tym
powstałej rok temu reprezentacji dzieci
adwokatów i aplikantów adwokackich, rozgrywało
swoje mecze w turnieju „Mundialito 2022”,
wcielając się w rolę reprezentacji uczestników
listopadowego mundialu w Katarze – czyli Polski i
jej grupowych przeciwników, tj. Argentyny, Arabii
Saudyjskiej, Meksyku oraz Kataru - gospodarza
mistrzostw świata czy Francji, aktualnego mistrza
świata. Co ciekawe - wielką gorączkę u
dziesięcioletnich następców Roberta
Lewandowskiego wywołało już samo losowanie
krajów, którym ich drużyny zostały
przyporządkowane, jak również przemarsz z
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flagami spod głównego wejścia Stadionu Śląskiego
w okolice boiska.

Równie wielką przychylność dzieci miał trójbój
lekkoatletyczny składający się ze skoku w dal,
rzutu piłeczką palantową oraz sprintu na 60
metrów. Praktycznie wszyscy chcieli się sprawdzić
w konkurencjach Królowej Sportu – wszak kto nie
lubi biegać, skakać, rzucać? A jeszcze jeśli sędzią
zawodów był Krzysztof Podchul, trener naszego
mistrza olimpijskiego z Tokio w sztafecie
mieszanej - 4x400 metrów Kajetana
Duszyńskiego, to satysfakcja z samego udziału
była nie do opisania.

Utkwiły w pamięci także entuzjastycznie odebrane
przez liczną widownię starty dwóch ambitnych
dziewczynek - sześciolatki, której w oddaniu skoku
na mokrej nawierzchni rozbiegu przeszkadzały
kalosze, więc młoda sportsmenka ściągnęła
gumowce i już bez przeszkód w samych tylko
skarpetkach śrubowała swoje rekordy na piasku
oraz trzylatki, która niczym Ewa Swoboda
mistrzowskim sprintem pokonała dystans 60
metrów i nie zatrzymując się za metą pokonywała
kolejne metry, dogoniona dopiero przez mocno
zdyszanego tatę. Wielki entuzjazm wzbudziły też
konkurs dla dzieci wiedzy o sporcie i zbliżającym
się mundialu w Katarze oraz współzawodnictwo
tatusiów w technicznej dyscyplinie, jaką jest
żonglowanie, czy też inaczej podbijanie piłką.
Dodajmy, że w rolę arbitrów liczących podbicia
wcielili się doskonale znani z polskich boisk -
napastnik wicemistrzowskiego Rakowa
Częstochowa Fabian Piasecki oraz Kacper
Michalski, aktualnie Ruch Chorzów i Bartłomiej
Babiarz pomocnik częstochowskiej Skry.

W trakcie pikniku można było także spróbować
przepysznych dań, takich jak bigos czy grochówka
podana z kociołków jakże efektownej i zarazem
smacznej kuchni polowej zainstalowanej na
terenie stadionu czy też świeżych pieczarkowych
zapiekanek, serwowanych prosto z pieca,
serwowanych przez jednego ze sponsorów
wydarzenia.

Na zakończenie imprezy, przed wspólnym
zdjęciem oraz wręczeniem okolicznościowych
koszulek, nagród i upominków, m.in. w postaci
książek, rożków słodkości, przyborów szkolnych,
gier karcianych czy świeżych owoców wszystkim
uczestnikom zabawy, zaprezentowały się
mażoretki piekarskiej Azarii i ten brawurowy
występ wielokrotnych mistrzyń Polski był
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prawdziwą wisienką na torcie III edycji Sportowego
Pikniku Śląskiej Adwokatury.

Do zobaczenia na kolejnym Pikniku!

Adw. Oliwia Babiarz

Przewodnicząca Sekcji Prawa Sportowego
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Kronika Naczelnej Rady Adwokackiej
Przedstawiamy skrót wydarzeń z udziałem Naczelnej Rady Adwokackiej.

23 września adw. Natalia Klima-Piotrowska, przewodnicząca Komisji Praw Człowieka NRA, na
zaproszenie prof. Aleksandry Wentkowskiej - pełnomocnika terenowego Rzecznika Praw
Obywatelskich w Katowicach - wzięła udział w konferencji o wolności słowa z okazji 15-lecia
ustanowienia pełnomocnika terenowego RPO w Katowicach. Podczas konferencji miała wystąpienie
na temat wolności słowa w zawodzie adwokata. W spotkaniu wziął udział RPO i jego zastępcy, a
także przedstawiciele władz trzech województw (śląskie, małopolskie, świętokrzyskie – to teren
działania pełnomocnika terenowego), świata nauki, sędziowie, adwokaci, prokuratorzy i radcowie
prawni.

24 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, adw. Bartosz Tiutiunik, wiceprezes NRA, adw.
Ryszard Kalisz, członek NRA, adw. Mikołaj Pietrzak, dziekan Okręgowej Rady Adwokackiej w
Warszawie oraz przedstawiciele Komisji współpracy zawodów zaufania publicznego NRA wzięli udział
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w Pikniku Rodzinnym Pierwszego Otwartego Dnia Samorządów Zawodów Zaufania Publicznego.
Inicjatorem wydarzenia była Naczelna Rada Adwokacka, a współorganizatorem trzynaście
samorządów zawodów zaufania publicznego. Koordynatorką pikniku była adw. Magdalena Koczur-
Miedziejko, przewodnicząca Komisji współpracy zawodów zaufania publicznego NRA i sekretarz
Ogólnopolskiego Porozumienia Samorządów Zawodów Zaufania Publicznego. (czytaj więcej)

26 września, adw. dr Agnieszka Zemke-Górecka, wiceprezes NRA, wzięła udział w spotkaniu online
Zespołu do spraw regulaminu wykonywania zawodu adwokata, działającego pod jej
przewodnictwem.

26 września, odbyło się spotkanie Komisji ds. Równego Traktowania NRA, które poprowadziła adw.
dr Katarzyna Golusińska, przewodnicząca tej komisji.

26 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w konferencji naukowej „Quo vadis,
democratia? Aktualne wyzwania dla państwa prawa”, gdzie wygłosił referat Adwokatura Polska jako
samorząd zawodu zaufania publicznego powołany do współdziałania w ochronie praw i wolności
obywatelskich w państwie prawa – osiągnięcia i wyzwania. Konferencję zorganizowała Okręgowa
Rada Adwokacka w Bielsku-Białej.

27 września, odbyło się spotkanie Społecznej Komisji Kodyfikacyjnej, w którym wzięli udział adw.
Andrzej Tomaszek, członek NRA oraz adw. dr hab. Andrzej Olaś.

27 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w ślubowaniu adwokackim w Izbie
adwokackiej w Bielsku-Białej.

28 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w uroczystości 3. rocznicy założenia
Fundacji UNAWEZA.

29 września, odbyło się kolejne posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej. (czytaj
relację)

29 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, poprowadził lekcję z bezpieczeństwa prawnego
w sieci w warszawskiej szkole podstawowej. Lekcja odbyła się w ramach akcji "Adwokaci rozjaśniają
prawo", którą przygotowała Komisji Edukacji Prawnej NRA.

29 września, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, odbył długą telekonferencję z Koordynatorem
Krajowym ds. informatyzacji sądownictwa SSO Wojciechem Łukowskim nt. dalszego rozwoju Portalu
Informacyjnego Sądów Powszechnych.

30 września, adw. dr Agnieszka Zemke-Górecka, wiceprezes NRA, wzięła udział w inauguracji roku
akademickiego Wydziału Prawa Uniwersytetu w Białymstoku.

30 września, adw. dr Agnieszka-Zemke-Górecka, wiceprezes NRA, wzięła udział w "Salonie
mediacji" w Białymstoku. 
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